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P  R  O  T  O  K  Ó  Ł         Nr XIX/2012 
z  Sesji  Rady  Gminy  Z  w  i  e  r  z  y  n 

odbytej  w  dniu  28 marca 2012 r. 
         
           Na 15 radnych na Sesji RG obecni byli wszyscy radni. 
Ponadto udział w Sesji RG wzięli : 

1. Eugeniusz KrzyŜanowski – Wójt Gminy Zwierzyn 
2. Andrzej Wiśniewski – Sekretarz Gminy Zwierzyn 
3. Ligia Kowalczyk-Piątek – Skarbnik Gminy Zwierzyn 
4. Wiesława Kowalewska – Inspektor d/s budownictwa, gospodarki przestrzennej  w UG 
5. Mateusz Ostapiuk – Inspektor ds. zamówień publicznych i dróg w UG 
6. Teresa Ostałowska – Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w Zwiezynie 
7. Sylwia Markiewicz – Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej w Zwierzynie 
8. Angelika Jaworska – Przewodnicząca Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego 
9. Krzysztof Kęcik – Inspektor w UG Zwierzyn 
10. Sołtysi wsi wg załączonej do protokołu listy obecności. 

 
Porządek obrad: 

 
1. Otwarcie XIX zwyczajnej sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołów z XVII i XVIII sesji. 
4. Sprawozdanie Wójta Gminy Zwierzyn z działalności w okresie międzysesyjnym. 
5. Informacja przewodniczącej Rady Gminy Zwierzyn o działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym. 
6. Sprawozdanie z dotychczasowej działalności Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego. 
7. Informacja na temat ochrony przeciwpoŜarowej na terenie Gminy Zwierzyn. 
8. Informacja z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej za 2011 rok. 
9. Plan pracy Gminnej Biblioteki Publicznej na 2012 rok. 
10. Plan pracy Gminnego Ośrodka Kultury w Zwierzynie na 2012 rok. 
11. Interpelacje i zapytania radnych. 
12. Interpelacje i zapytania sołtysów. 
13. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) funduszu sołeckiego na rok budŜetowy 2013, 
b) utworzenia Celowego Związku Gmin SG05, 
c) wyraŜenia zgody na sprzedaŜ nieruchomości stanowiących lokale połoŜone w 

miejscowości Górecko, w budynku o numerze porządkowym 99, na działce 
ewidencyjnej nr 98/9, 

d) wyraŜenia zgody na nabycie przez Gminę Zwierzyn udziałów Przedsiębiorstwa 
Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z 
siedzibą w Starym Kurowie, 

e) zmieniająca uchwałę w sprawie nadania Statutu Gminnego Ośrodka Kultury 
„Jutrzenka” w Zwierzynie, 

f) zmiany uchwały budŜetowej na 2012 rok. 
14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych i sołtysów. 
15. Wolne wnioski i informacje. 
16. Zamknięcie XIX zwyczajnej sesji Rady Gminy Zwierzyn. 
 
1. Otwarcie XIX zwyczajnej sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 
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             Sesję Rady Gminy Zwierzyn o godzinie 1010 otworzyła Stefania Sierocińska 
przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn i stwierdziła, Ŝe na 15 radnych na sali obrad 
obecnych jest 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi 
quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał - listy obecności radnych oraz 
zaproszonych gości stanowią załączniki do protokołu.  
 
Następnie przewodnicząca powitała radnych oraz zaproszonych gości. 
         
2. Przedstawienie porządku obrad 
 
           Przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn przedstawiła proponowany porządek obrad 
XIX zwyczajnej sesji Rady Gminy Zwierzyn, zadając jednocześnie pytanie, czy są propozycje 
odnośnie dokonania zmian w proponowanym porządku obrad.  
 
Nie zgłoszono zmian do porządku obrad. 
 
3. Przyjęcie protokołów z XVII i XVIII sesji.  
 
             Stefania Sierocińska przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn poinformowała, Ŝe w 
protokole z XVII sesji Rady Gminy Zwierzyn została poprawiona nazwa miejscowości z 
Płomykowo na Przyłęg oraz do wypowiedzi radnego Mirosława Gniewczyńskiego dopisano, 
Ŝe „nie widzi sensu Ŝeby ta komisja istniała do momentu uchwalenia herbu i flagi gminy”. 
            
             Radny Tomasz Pajtel zgłosił wniosek dot. przyjęcia protokołów z XVII i XVIII Sesji 
Rady Gminy Zwierzyn bez ich odczytywania. Innych wniosków w tej sprawie nie było. 
Wniosek radnego Tomasza Pajtel został przyjęty jednogłośnie, za którym głosowało 15 
radnych. 
 
4. Sprawozdanie Wójta Gminy Zwierzyn z działalności w okresie międzysesyjnym. 
 
             Eugeniusz KrzyŜanowski wójt gminy przedstawił sprawozdanie z działalności w 
okresie międzysesyjnym (sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 
 
Stefania Sierocińska otworzyła dyskusję . Nikt nie zabrał głosu w dyskusji, wobec czego 
przewodnicząca RG zamknęła dyskusję i punkt 4. 
 
              
5. Informacja przewodniczącej Rady Gminy Zwierzyn o działaniach podejmowanych w 
okresie międzysesyjnym. 
 
            Stefania Sierocińska przewodnicząca RG przedstawiła informację o działaniach 
podjętych w okresie międzysesyjnym (informacja w załączeniu do protokołu). 
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję. Nikt nie zabrał głosu w 
dyskusji, wobec czego przewodnicząca RG zamknęła dyskusję i punkt 5. 
 
6.Sprawozdanie z dotychczasowej działalności Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego. 
 
           Stefania Sierocińska przewodnicząca RG poinformowała, Ŝe sprawozdanie z 
działalności  Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego było dostarczone radnym wraz z 
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materiałami na sesję i otworzyła  dyskusję w tym temacie (sprawozdanie w załączeniu do 
protokołu). Nikt nie zabrał głosu w dyskusji, wobec czego przewodnicząca RG zamknęła 
dyskusję i punkt 6. 
 
7. Informacja na temat ochrony przeciwpoŜarowej na terenie Gminy Zwierzyn. 
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG poinformowała, Ŝe informacja na temat ochrony 
przeciwpoŜarowej na terenie Gminy Zwierzyn była dostarczona radnym wraz z materiałami 
na sesję i otworzyła  dyskusję w tym temacie (informacja w załączeniu do protokołu).  
 
Radny Wojciech Rojek poinformował, Ŝe z wieŜy na budynku remizy straŜackiej w Górkach 
Noteckich odpadają deski, stwierdzając, Ŝe naleŜałoby się zająć tą sprawą, gdyŜ moŜe dojść 
do nieszczęścia. Zadał pytanie, czy w najbliŜszym czasie moŜna liczyć na pomoc finansową 
ze strony gminy, gdyŜ jak stwierdził nadleśnictwo w ramach pomocy chętnie przekaŜe 
materiał w postaci drewna. 
 
Krzysztof Kęcik inspektor w UG ustosunkował się do przygotowanej informacji na temat 
ochrony przeciwpoŜarowej na terenie Gminy Zwierzyn. Poinformował o zadaniach gminy i 
dlaczego tym tematem zajmujemy się na sesji RG, stwierdzając, Ŝe jest to zadanie własne 
gminy. Udzielając odpowiedzi radnemu Rojkowi poinformował, Ŝe remiza w Górkach 
Noteckich jest planowana do remontu. 
 
Janusz Lessnau sołtys Górecka stwierdził, Ŝe próbuje pozyskać ciepłe ubrania dla straŜaków z 
Górecka oraz zadał pytanie jak długo waŜne jest odbyte szkolenie przez straŜaków. 
 
Krzysztof Kęcik poinformował, Ŝe zgodnie z rozporządzeniem o szkoleniach wszedł nowy 
program, z którego wynika, Ŝe stare szkolenia niby nie są waŜne i naleŜy odbyć nowe 
szkolenie. Jednak póki co dotychczasowe szkolenia waŜne są bezterminowo.  
 
Eugeniusz KrzyŜanowski wójt gminy w sprawie remizy w Górkach Noteckich poinformował, 
Ŝe gmina postara się wykorzystać układ partnerski pomiędzy OSP a nadleśnictwem. Kwestia 
tu tylko wysięgnika, gdyŜ musi to wykonywać osoba z uprawnieniami do robót na wysokości. 
Odnośnie ciepłych ubrań dla straŜaków poinformował, Ŝe jeden komplet to koszt około 1500 
złotych. JeŜeli mielibyśmy wyposaŜyć, to jednostkę ze Zwierzyna, która jest w KRS. Na razie 
nie stać nas na zakup ubrań dla jednostki w Górecku. 
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła dyskusję i punkt 7. 
 
8. Informacja z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej za 2011 rok. 
 
           Stefania Sierocińska przewodnicząca RG poinformowała, Ŝe informacja z działalności  
Gminnej Biblioteki Publicznej za 2011 rok była dostarczona radnym wraz z materiałami na 
sesję i otworzyła  dyskusję w tym temacie (informacja w załączeniu do protokołu). 
 
Radna Maria Rachańska złoŜyła podziękowania dla pani dyrektor biblioteki za bogaty 
księgozbiór, dostosowane godziny otwarcia jednostki, bogatą ofertę kulturalno-oświatową, 
skierowaną nie tylko dla dorosłych, ale dla wszystkich mieszkańców oraz duŜą ilość nowości 
na regałach bibliotecznych. 
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła dyskusję i punkt 8. 
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9. Plan pracy Gminnej Biblioteki Publicznej na 2012 rok.  
 
            Stefania Sierocińska przewodnicząca RG poinformowała, Ŝe plan pracy Gminnej 
Biblioteki Publicznej na 2012 rok był dostarczony radnym wraz z materiałami na sesję i 
otworzyła  dyskusję w tym temacie (plan pracy w załączeniu do protokołu).  Nikt nie zabrał 
głosu w dyskusji, wobec czego przewodnicząca RG zamknęła dyskusję i punkt 9. 
 

10. Plan pracy Gminnego Ośrodka Kultury w Zwierzynie na 2012 rok. 
 
            Stefania Sierocińska przewodnicząca RG poinformowała, Ŝe plan pracy Gminnego 
Ośrodka Kultury w Zwierzynie na 2012 rok był dostarczony radnym wraz z materiałami na 
sesję i otworzyła  dyskusję w tym temacie (plan pracy w załączeniu do protokołu).   
 
Radny Zdzisław Czajka zapytał co dokładnie będzie w planie obchodów Dni Gminy 
Zwierzyn, jaki jest stan obiektu (ławki) i co w tym temacie planują sołtysi. 
 
Teresa Ostalowska dyrektor GOK w Zwierzynie odpowiedziała, Ŝe za stan ławeczek nie jest 
odpowiedzialna, równieŜ chciałaby, Ŝeby zadbano o nie. Odnośnie Dni Gminy Zwierzyn 
poinformowała, Ŝe został złoŜony projekt do Euroregionu pt. „Polsko-niemiecki koncert 
orkiestr fanfarowych”. Na scenie wystąpią m.in. zespół wokalny dziewcząt z sekcji wokalnej 
ze Zwierzyna oraz z sekcji wokalnej z Gościmca, zespoły rockowe. Gwiazdą wieczoru będzie 
Tomasz Dolski, rozpisany jest konkurs na ustawienie stoisk oraz planowana jest zabawa 
taneczna.  
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła dyskusję i punkt 10. 
 

11. Interpelacje i wnioski radnych. 
 
Maria Rachańska  w imieniu mieszkańców Sierosławic wnioskowała o remont drogi w 
Sierosławicach, przy której mieszkają p. Gawrych, Pietrzak, Szafranek. 
 
Edward Podsiadło  wnioskował o załatanie dziur w drodze gminnej od sklepu ABC do stawu 
w Sarbiewie oraz drodze gruntowej na około 100 m odcinku od posesji p. Spilkowskiego do 
posesji p. Hajduk. 
 
Zdzisław Czajka wnioskował o interweniowanie do Zarządu Dróg Wojewódzkich o poprawę 
stanu drogi do Sławna, która została zniszczona ruchem pojazdów kierowanych na tę drogę 
podczas remontu Alei Wolności w Strzelcach Krajeńskich. 
 
Mirosław Gniewczyński  zadał pytania, czy dotarła do urzędu opinia heraldyczna w sprawie 
herbu gminy Zwierzyn, jeŜeli nie, to czy urząd ponagla sprawę oraz zapytał, jak przedstawia 
się sprawa budynku dworca PKP w Zwierzynie. 
 
Robert Wcisło wnioskował o: 

- załatanie dziur na drodze od mostku do posesji p. Kuświk i drodze od mostku do bloku 
po byłym ZPŁ w Przysiece, 

- ustawienie pojemnika na odpady przy jeziorze „świrka” 
 

Leokadia Leśniewska  wnioskowała o: 
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- naprawę drogi powiatowej w Gościmcu od centrum wsi do mostu w kierunku Błotna,  
- naprawę ogrodzenia wokół ośrodka zdrowia, 
- załoŜenie rynny na budynku ośrodka zdrowia w Gościmcu. 

 
Tomasz Pajtel  wnioskował o naprawę ul. Zamkowej w Górkach Noteckich od przejazdu w 
kierunku lasu. 
 
Sebastian Hanys wnioskował o: 

- złoŜenie wniosku do ZDP w Strzelcach Krajeńskich o uzupełnienie ubytków w 
nawierzchni na drodze powiatowej Górecko-Zwierzyn i Górecko-Gościmiec,  

- wymianę nawierzchni na drodze powiatowej w Górecku na odcinku ok. 1 km od 
posesji p. Dąbrowskich (tj. od zjazdu na miejscowość Górczyna) do budynku po 
starej mleczarni, który to odcinek nie nadaje się do łatania doraźnego (wnioski 
złoŜone wyłącznie pisemnie). 

 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła punkt 11. 
 
12. Interpelacje i wnioski sołtysów. 
 
Janusz  Lessnau sołtys sołectwa Górecko zapytał, czy to prawda, gdyŜ tak się mówi w 
kuluarach, Ŝe na drogi nie ma juŜ pieniędzy. 
 
Mirosław Wąsik sołtys sołectwa Gościmiec wnioskował o; 

- naprawę dróg gruntowych, Ŝeby robić je dobrze, gdyŜ po remoncie niektórymi nie da 
się przejechać, 

-  wymianę okien w sali wiejskiej w Gościmcu. 
 

Józef Podsiadło  sołtys sołectwa Zwierzyn-Sierosławice wnioskował o wysłanie pisma do p. 
Fili o uprzątnięcie śmieci przy posesji na ul. Wojska Polskiego w Zwierzynie. 
 
BoŜena Sawoch  Sołtys sołectwa Górki Noteckie poinformowała, Ŝe po remoncie ul. Kolonia 
Santocka w Górkach Noteckich nie da się tą drogą przejechać (utrudnia to nawieziony gruz i 
Ŝółty piasek) oraz zapytała się co dalej z odcinkiem drogi Cmentarnej do ul. Kurowskiej w 
kierunku szkoły w Górkach Noteckich. 
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła punkt 12. 
 
13. Podjęcie uchwał w sprawach. 
 

a) funduszu sołeckiego na rok budŜetowy 2013, 
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn stwierdziła, Ŝe na sali obrad 
obecnych jest 15 radnych. 
 
Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy poinformował, Ŝe od 2010 r. co roku podejmujemy tę 
kwestię. Rada jest zobowiązana uchwalić, czy tworzony, czy nie tworzony będzie fundusz 
sołecki. Z naszej strony jest sugestia, Ŝeby jeszcze na 2013r. nie tworzyć tego funduszu. 
Następnie pokrótce zapoznał z procedurą tworzenia funduszu sołeckiego. Przedstawił w  
przybliŜeniu analizę, o jakich środkach jest mowa, zaznaczając, Ŝe trzeba sobie zdawać 
sprawę, Ŝe nie są to środki do swobodnej dyspozycji. 
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Tomasz Pajtel przewodniczący komisji ekonomicznej i rozwoju gospodarczego RG 
przedstawił opinię komisji do projektu uchwały w sprawie funduszu sołeckiego na rok 
budŜetowy 2013, dodając, Ŝe komisja wnioskuje, Ŝeby na przyszły rok wzrosła stawka w 
przeliczeniu na jednego mieszkańca z 2 złotych na 3 złote (opinia nr 77/2012 w załączeniu do 
protokołu). 
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję. Nikt nie zabrał głosu w 
dyskusji, wobec czego przewodnicząca RG zamknęła dyskusję i poddała projekt uchwały w 
sprawie funduszu sołeckiego na rok budŜetowy 2013 pod głosowanie. Uchwała została 
przyjęta jednogłośnie. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych ( Uchwała Nr 
XIX/86/2012 w załączeniu do protokółu).  
 

b) utworzenia Celowego Związku Gmin SG05, 
 
Eugeniusz KrzyŜanowski wójt gminy poinformował, Ŝe 5 jednostek samorządowych z 
powiatu spotkało się w celu utworzenia Celowego Związku Gmin SG05 w związku z 
wejściem od lipca następnego roku ustawy „śmieciowej”. Nie było opcji, Ŝeby podpiąć się 
pod MG6, gdyŜ tamte gminy mają rozbudowaną działalność, a nas interesuje tylko 
„gospodarka śmieciowa”. Siedziba związku planowana jest w Starym Kurowie, docelowo 
zatrudnionych będzie 7 osób. Jest to trudny temat ale nie unikniony. Samej gminie byłoby 
cięŜko, dlatego najlepiej to zadanie zlecić dla związku celowego. 
 
Edward Podsiadło przewodniczący komisji rolnictwa i ochrony środowiska RG przedstawił 
opinię komisji do projektu uchwały w sprawie utworzenia Celowego Związku Gmin SG05 
(opinia nr 81/2012 w załączeniu do protokołu). 
 
Radny Zdzisław Czajka zapytał, czy to będzie droŜej niŜ dotychczas. 
 
Eugeniusz KrzyŜanowski wójt stwierdził, Ŝe na pewno nie będzie taniej, ale będą wszyscy 
płacić, a opłata będzie od osoby.  Gmina ma obowiązek dostarczyć pojemniki. Szczegóły nie 
są jeszcze przygotowane, gdyŜ muszą one być zgodne z rozporządzeniem Ministra Ochrony 
Środowiska, którego jeszcze brak. 
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła dyskusję i poddała projekt uchwały w 
sprawie utworzenia Celowego Związku Gmin SG05 pod głosowanie. Uchwała została 
przyjęta jednogłośnie. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych ( Uchwała Nr 
XIX/87/2012 w załączeniu do protokółu).  
  

c) wyraŜenia zgody na sprzedaŜ nieruchomości stanowiących lokale połoŜone w 
miejscowości Górecko, w budynku o numerze porządkowym 99, na działce 
ewidencyjnej nr 98/9, 

 
Eugeniusz KrzyŜanowski wójt gminy poinformował, Ŝe są to pomieszczenia po mleczarni na 
II piętrze i parterze. Osobno zostanie wycenione II piętro i osobno parter. Rozpisane będą 
dwa przetargi. 
 
Tomasz Pajtel przewodniczący komisji ekonomicznej i rozwoju gospodarczego RG 
przedstawił opinię komisji do projektu uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ 
nieruchomości stanowiących lokale połoŜone w miejscowości Górecko, w budynku o 
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numerze porządkowym 99, na działce ewidencyjnej nr 98/9 (opinia nr 78/2012 w załączeniu 
do protokołu). 
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję. Nikt nie zabrał głosu w 
dyskusji, wobec czego przewodnicząca RG zamknęła dyskusję i poddała projekt uchwały w 
sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ nieruchomości stanowiących lokale połoŜone w 
miejscowości Górecko, w budynku o numerze porządkowym 99, na działce ewidencyjnej nr 
98/9 pod głosowanie. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. Za przyjęciem uchwały 
głosowało 15 radnych ( Uchwała Nr XIX/88/2012 w załączeniu do protokółu).  
 

d) wyraŜenia zgody na nabycie przez Gminę Zwierzyn udziałów Przedsiębiorstwa 
Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością z siedzibą w Starym Kurowie, 

 
Eugeniusz KrzyŜanowskji wójt gminy poinformował, Ŝe projekt uchwały mówi o nabyciu 
dwóch udziałów po 500 złotych od PGKiM ze Starego Kurowa przez Gminę Zwierzyn, gdyŜ 
wtedy będziemy mogli powierzyć wodociąg dla przedsiębiorstwa bezprzetargowo. Chcemy to 
zrobić, Ŝeby nie zmieniać obsługującego dotychczas wodociąg, gdyŜ jest to juŜ firma 
sprawdzona.  
 
Tomasz Pajtel przewodniczący komisji ekonomicznej i rozwoju gospodarczego RG 
przedstawił opinię komisji do projektu uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na nabycie przez 
Gminę Zwierzyn udziałów Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej 
Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Starym Kurowie (opinia nr 79/2012 w 
załączeniu do protokołu). 
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję.  
 
Radny Mirosław Gniewczyński zapytał, w jaki sposób będziemy zabezpieczeni, czy 
przekaŜemy wodociąg w dzierŜawę, uŜyczenie, Ŝeby nas nie spotkało to, co było z firmą z 
Gorzowa Wlkp. Zróbmy wszystko, Ŝeby było korzystnie dla mieszkańców. Poprzednia firma 
nie wykonywała swoich zadań, jak teraz zostanie zabezpieczony interes mieszkańców. 
 
Eugeniusz KrzyŜanowski wójt stwierdził, Ŝe dwa udziały pozwolą na przekazanie zadania i 
powierzenie wykonania usług. Wodociąg będzie majątkiem gminy, który zostanie 
wydzierŜawiony dla firmy. Przy ustalaniu corocznej taryfy uwzględnimy zadania dla 
przedsiębiorstwa, będziemy mogli narzucać wymagania. 
 
Radny Mirosław Gniewczyński zapytał, czy w kaŜdej chwili będziemy mogli wycofać się z 
umowy. 
 
Eugeniusz KrzyŜanowski wójt stwierdził, Ŝe oczywiście w kaŜdej chwili będziemy mogli się 
z niej wycofać.  
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła dyskusję i poddała projekt uchwały w 
sprawie wyraŜenia zgody na nabycie przez Gminę Zwierzyn udziałów Przedsiębiorstwa 
Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z 
siedzibą w Starym Kurowie pod głosowanie. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. Za 
przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych ( Uchwała Nr XIX/89/2012 w załączeniu do 
protokółu).  
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e) zmieniająca uchwałę w sprawie nadania Statutu Gminnego Ośrodka Kultury 
„Jutrzenka” w Zwierzynie , 
      

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy poinformował, Ŝe projekt uchwały został przygotowany 
na wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zwierzyn, która podczas kontroli GOK 
zauwaŜyła, Ŝe Statut przyjęty w 2005r. nie odzwierciedla w rzeczywistości ilości etatów. Po 
krótkiej analizie stwierdziliśmy, Ŝe większość gmin nie ujmuje wykazu etatów w statutach 
jednostek. Przepis mówi, Ŝe regulamin organizacyjny GOK musi być uzgadniany z wójtem.  
 
Wojciech Rojek przewodniczący komisji oświaty, kultury, zdrowia i spraw socjalnych RG 
przedstawił opinię komisji do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania 
Statutu Gminnego Ośrodka Kultury „Jutrzenka” w Zwierzynie (opinia nr 82/2012 w 
załączeniu do protokołu). 
 
Radny Mirosław Gniewczyński zapytał, czy nie warto byłoby przyjrzeć się całemu statutowi, 
w którym jest kilka martwych przepisów, gdyŜ statut ma juŜ 7 lat. 
 
Eugeniusz KrzyŜanowski wójt gminy stwierdził, Ŝe jeŜeli podjęta zostanie taka decyzja, to nic 
nie stoi na przeszkodzie, Ŝeby przystąpić do prac nad nowym statutem. Ten projekt uchwały 
skonstruowany został na wniosek komisji rewizyjnej RG. 
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła dyskusję i poddała projekt uchwały w 
zmieniającej uchwałę w sprawie nadania Statutu Gminnego Ośrodka Kultury „Jutrzenka” w 
Zwierzynie pod głosowanie. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. Za przyjęciem uchwały 
głosowało 15 radnych ( Uchwała Nr XIX/90/2012 w załączeniu do protokółu).  
 

f) zmiany uchwały budŜetowej na 2012 rok 
 

Ligia Kowalczyk-Piątek skarbnik gminy zapoznała ze zmianami wprowadzonymi do projektu 
uchwały, informując, Ŝe wprowadzone zostały dochody związane z rozliczeniem projektów 
realizowanych w 2011r. Częściowy zwrot był w zeszłym roku, pozostała kwota została 
zwrócona po końcowym rozliczeniu.  

Tomasz Pajtel przewodniczący komisji ekonomicznej i rozwoju gospodarczego odczytał 
opinię odnośnie projektu uchwały  w sprawie zmiany uchwały budŜetowej na 2012 rok 
(opinia nr 80/2012 w załączeniu do protokołu). 
 
Radny Mirosław Gniewczyński zapytał, jakie wydatki nie zostały zakwalifikowane podczas 
rozliczania projektów. 
 
Eugeniusz KrzyŜanowski wójt gminy poinformował, Ŝe były to: zakup statuetek, ogłoszenie 
w Gazecie Strzeleckiej, z oferty przetargowej „gra słów dysponuje-posiada”. 
 
Ligia Kowalczyk-Piątek skarbnik gminy dodała, Ŝe gro kosztów do zwrotu to zasądzona kara 
z powodu ograniczenia wzięcia udziału w przetargu innych firm. 
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła dyskusję i poddała projekt uchwały w 
sprawie zmiany uchwały budŜetowej na 2012 rok pod głosowanie. Uchwała została przyjęta 
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jednogłośnie. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych ( Uchwała Nr XIX/91/2012 w 
załączeniu do protokółu).  
 

14 .Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych i sołtysów. 
 
Wójt Gminy Eugeniusz KrzyŜanowski udzielił odpowiedzi informując, Ŝe:  

- droga w miejscowości Sierosławice jest juŜ zrobiona, 
- naprawa drogi od ABC jest juŜ zlecona, 
- w sprawie naprawy drogi do Sławna będziemy pisać, ale z góry wiemy, Ŝe efekty będą 

słabe, 
- pieniądze na remont dróg juŜ się skończyły, pani skarbnik częściowo dołoŜyła 
środków, Ŝeby zapłacić za zaległe faktury, jeŜeli znajdą się środki na drogi, to jeszcze 
coś zrobimy, jeŜeli nie, to ograniczymy do minimum remont dróg,  

- pojemnik na odpady przy jeziorze „świrka” zostanie zamówiony i ustawiony od                
1 kwietnia br., 

- ogrodzenie przy ośrodku zdrowia w Gościmcu zostanie naprawione przy pomocy 
pracowników interwencyjnych zatrudnionych od połowy kwietnia, 

- w sprawie drogi od przejazdu w kierunku lasu były rozmowy z nadleśnictwem, jednak 
nic nie dały, gdyŜ oni uwaŜają, Ŝe odpowiadają za drogi tylko do granicy lasu, a od 
przejazdu do ściany lasu jest to zadanie własne gminy,  

- wykonawca dróg nie ma szans ugnieść darniny z poboczy, jest opcja zbierania 
poboczy, ale są to koszty, 

- była przeprowadzona akcja posesji w zeszłym roku, z której nie jestem zadowolony, 
gdyŜ nie było wystawionych mandatów przez funkcjonariusza policji, a powinny być, 
my z urzędu moŜemy tylko wysyłać pisma, które były wysyłane i jak widać w 
przypadku posesji na ul. Wojska Polskiego w Zwierzynie nie ma efektu, 

- na ul. Kolonia Santocka w Górkach Noteckich czekamy, Ŝeby nadmiar piasku wsiąkł, 
wykonawca ma odpowiedni czas na poprawki, jeŜeli okaŜe się, Ŝe piasku jest za duŜo, 
to jego nadmiar zostanie  zebrany,  

- dziury w drodze w Sarbiewie zostaną uzupełnione na razie tylko tłuczniem, jeŜeli 
dostaniemy dofinansowanie, to problem drogi w Sarbiewie zostanie rozwiązany, 

-  cztery okna od strony ulicy w sali wiejskiej w Gościmcu, które są w najgorszym 
stanie planujemy do wymiany w miesiącach lipiec-sierpień br. 
 
Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy udzielił odpowiedzi na pozostałe zapytania: 

- odnośnie opinii komisji heraldycznej w sprawie herbu gminy Zwierzyn poinformował, 
Ŝe dzwoni do Warszawy dwa razy w tygodniu, gdzie otrzymuje odpowiedź, Ŝe pan dr 
juŜ wysyła opinię, która do tej pory do nas nie dotarła. JeŜeli ta moja metoda się nie 
sprawdzi, napiszę wniosek do ministerstwa,   

- odnośnie budynku dworca PKP poinformował, Ŝe dyrekcja z Poznania wyceniła swoje 
szkody na ok. 558.000 zł. brutto. Sprawa trafi do Sądu, musimy poczekać na 
prawomocne orzeczenie w tej sprawie. Zaczyna się pozytywny klimat w Warszawie 
w sprawie przekazania dworca, im szybciej zapadnie decyzja, tym szybciej my 
będziemy mogli zacząć działać. 

 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła punkt 14. 
 

15. Wolne wnioski i informacje. 
 

Stefania Sierocińska przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn poinformowała, Ŝe: 



 

10 
 

- 30 kwietnia 2012r. mija termin składania oświadczeń majątkowych przez radnych, 
- wpłynęło rozstrzygnięcie nadzorcze Wydziału Nadzoru i Kontroli Lubuskiego Urzędu 

Wojewódzkiego  w Gorzowie stwierdzające niewaŜność uchwały Nr XVI/74/2011 
Rady Gminy Zwierzyn z dnia 29 grudnia 2011r. w sprawie przyjęcia Gminnego 
Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2012r. w części, tj. w zakresie rozdziału III 
„Zasady wynagradzania członków gminnej komisji rozwiązywania problemów 
uzaleŜnień w Zwierzynie” Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2012 
rok, stanowiącego załącznik nr 1 do przedmiotowej uchwały, 

- Rada Gminy Zwierzyn otrzymała do wiadomości protokół z posiedzenia Rady 
Sołeckiej w Górecku z dnia 12.03.2012r., odczytując go. 
 

11. Zamknięcie XIX zwyczajnej Sesji Rady Gminy Zwierzyn. 
 
           Wobec wyczerpania tematów posiedzenia Przewodnicząca Rady Gminy Stefania 
Sierocińska o godzinie 1250  zamknęła obrady XIX zwyczajnej Sesji Rady Gminy Zwierzyn.  
 
 
 
        Protokółowała:                                                         P r z e w o d n i c z y ł a:       
 Inspektor ds. obsługi RG                                  Przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn 
 
   Marzena Kaczmarek                                                   Stefania Sierocińska 
 
 
 
 


